

Security Operations Management Policy

سياسة إدارة العمليات الأمنية

Date: 26 March 2023

التاريخ: 26 مارس 2023

Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) is committed to continually improve the Security in and around its facilities. This Policy is designed to protect people, properties, operations, and the working environment against potential security risks and threats to Alba facilities. Accordingly, Alba Management will:

تحرص شركة المنيووم البحرين (البا) على الالتزام المستمر بتحسين عمليات الأمن داخل وحول مرافقها. وُضعت هذه السياسة لحماية الأفراد، الممتلكات، العمليات، وبيئة العمل من المخاطر والتهديدات الأمنية المحتملة لمنشآت البا. وبناءً على ذلك، سوف تقوم إدارة البا بما يلي:

1. Establish the necessary management framework to develop and foster a positive security culture.
2. Adhere to applicable legal and other standards as well as voluntary commit to meet internationally best practices and where necessary exceed local regulatory standards.
3. Design the Security Operations Management System to adopt continual improvement of integrating regular monitoring, reviewing and auditing the system.
4. Respect Human Rights principles during the engagement with Alba's stakeholders as well as abstain from any activities that might encourage human rights abuse.
5. Commit to avoid, prevent, and reduce the likelihood and consequences of disruptive or undesirable events that may be encountered within Alba's jurisdiction.
6. Provide the necessary resources to control security related situations without prejudice according to Alba's Code of Conduct, legal compliances, and any other security best practices.
7. Communicate this policy and make it available, accessible, and reachable to all stakeholders and interested parties.

١. تأسيس إطار العمل الإداري اللازم لتطوير ونشر الثقافة الأمنية الإيجابية.
٢. تحقيق المعايير القانونية المعمول بها، والمبادرة بالالتزام بأفضل الممارسات المعترف بها دولياً، إلى جانب السعي لتحقيق ما هو أبعد من المعايير التنظيمية المحلية عند الضرورة.
٣. تصميم نظام إدارة العمليات الأمنية لاعتماد التحسين المستمر لدمج عمليات المراقبة والمراجعة والتدقيق الدورية للنظام.
٤. احترام مبادئ حقوق الإنسان أثناء التعامل مع الأطراف المعنية بشركة البا وكذلك تجنب أي أنشطة قد تشجع على انتهاك حقوق الإنسان.
٥. الالتزام بتجنب ومنع وتقليل احتمالية وقوع الأحداث التخريبية أو غير المرغوب بها والعواقب المترتبة عليها، والتي قد تواجهها الشركة في نطاق اختصاصها.
٦. توفير الموارد اللازمة للتحكم بالحالات المتعلقة بالأمن دون تحيز وفق ما يوصي به دليل سلوك العمل الخاص بالشركة، والامتثال للقانونية، وأفضل الممارسات الأمنية.
٧. إبلاغ جميع الأطراف ذات العلاقة والجهات المعنية بهذه السياسة وإتاحتها لهم وتسهيل الوصول إليها.



علي البقالي
Ali Al Baqali
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer